
 
Norddjurs kommune  
 
 
Vedr. Flexbolig tilladelser på Anholt. 
 
 
Vi har haft en dialog på nettet om hvorvidt helårslivet på Anholt kan bære flere flexboliger. 
 
Der er kommet ca. 15 tilbagemeldinger på mail fra medlemmerne. 
 
Beboerne på Anholt ønsker ikke flere flexbolig tilladelser på øen.  
 
Anholt Borgerforening ønsker et rigtigt borgermøde om sagen. Derfor vil vi komme med en ny 
indstilling når Covid 19 tillader, at vi kan afholde møder igen.  
 
Med venlig hilsen  
 
Anholt Borgerforening 
December 2020 Karen Konge


